
Pan Bogusław Dębski:  

1) „Spółka Nova posiada na swoim stanie busy, które jednak nie zawsze są 

sprawne. Stanowi to spory problem dla tych, którzy chcą z nich korzystać. 

Taka sytuacja jest np. w Zambrowie, ludzie chcą skorzystać, wynająć 

samochody i nie mają takiej możliwości. Strona internetowa spółki nie zawiera 

żadnych informacji na ten temat. Proszę o wyjaśnienie, jak wygląda ta 

sytuacja, czy spółka świadczy tego typu usługi, czy nie?” 

2) „W trakcie eksploatacji programu e-zdrowie widzimy różne mankamenty tego 

programu. Wiadomo, że projekt jest poważny, wielowątkowy, a podmioty były 

w różnym stopniu przygotowane do informatyzacji, miały też swoje programy. 

Czy Zarząd Województwa zamierza zorganizować dodatkowe postępowanie 

mające na celu uzupełnienie i rozbudowę systemu? Dobrze byłoby sporządzić 

projekt uzupełniający, który po części likwidowałby te mankamenty i uzupełniał 

oprogramowanie i infrastrukturę.  Wszystkie podmioty powinny mieć po 2 

serwerownie do przechowywania danych. Jaka jest możliwość uzupełnienia 

tego oprogramowania, które różnie współpracuje z oprogramowaniem 

zastanym w jednostkach?” 

 


